

Referat

af bestyrelsesmøde nr.5, tirsdag d. 13.juni kl.18.00 i bestyrelseslokalet.

Tilstede : Claus Cohn, Svend Aage Holm, Alba Berrocal, Suzet Anderberg, Maibrit Brask

Fraværende : Diana Olsen, Lene Benedikte Gjør

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Referat godkendt uden kommentarer

2. Møde med Dansk Kabel og TV

Peter Gjelstrup orienterede om vores muligheder med DKTV omkring net. Materiale fremsendes.

3.. Orientering , diskussion og beslutning

A. Selskabslokale

Køreplan for hvordan vi får orienteret Lejerbo og 235-1 om vores beslutning vedrørende selskabslokalet aftalt.

B. Møde med Lejerbo d. 26.juni

Køreplan for møde med Lejerbo aftalt

C. Afregning af el for handicapkøretøjer – mail fra DC

Bestyrelsen orienteret om DC mail, ingen kommentarer.

D. Rollator ved indgange – mail fra DC

Maibrit skriver til DC, og fastholder vores beslutning, evt. anviser andre muligheder

E. Markiser godkendt- 12, 4.mf-og 32, 4.mf.

2 stk.støvede grønne markiser godkendt- ingen yderligere kommentarer

F. Frederiksberg kommune- inspirationsbesøg- mail fra DC

Det blev besluttet at kontakte Frederiksberg for inspirationsbesøg i august/september

G. Grill på altaner og terrasser.

Forslaget blev diskuteret, og det blev besluttet at udsætte beslutningen til bestyrelsen er fuldtallig.

4. Økonomi

A. År til dato

Vi har problemer på kontoen for El og Varme hvor vi på nuværende tidspunkt har et overforbrug på 100.000 kr.

På kontoen diverse udgifter er der kun 5% tilbage – burde være 33%- men her mangler vi at blive krediteret for konverteringsgebyr og tilskud fra organisationsbestyrelsen ca. 18.000- så kontoen er ok.

Igen er der på lønnen konteret ca.7000 med teksten Frederiksberg – bliver antagelig flyttet, da det nok er en fejlkontering, som sidste år.

Markvandring uge 36 – DC kommer med dato.

5.Evt.

Som talsmand for en gruppe af beboere fremsatte Alba og Suzet et ønske om at etablere børneklub. Forslaget blev diskuteret. Det blev vedtaget at kigge på fuglekælder som mulig lokalitet, og derudover bede gruppen komme med et liste på hvilke udgifter der skal påregnes for afdelingen og hvilke udgifter gruppen vil afholde.

Alba undersøger regler for oprydning af cykler.

6. Næste møde

Tirsdag d.5. september 2023, kl. 18.00